
Rezolucja Nr 14/XXXII/08

Rada Miasta Krakowa

zebrana na sesji w dniu 9 stycznia 2008 r.

uchwala niniejszą

REZOLUCJĘ

do
Parlamentarzystów Ziemi Krakowskiej

oraz Prezesa Rady Ministrów

w sprawie zniesienia części równowaŜącej subwencji ogólnej.

Rada Miasta Krakowa zwraca się o podjęcie działań, które doprowadzą do likwidacji części

równowaŜącej subwencji ogólnej. Gmina Kraków zgodnie z tą zasadą odprowadza co roku do budŜetu

państwa stosowną kwotę na wsparcie gmin słabiej rozwiniętych. Subwencja równowaŜąca ma

zapewnić równomierny rozwój wszystkich polskich samorządów gminnych. W istocie jednak stanowi

podatek od gospodarności i aktywności. Gmina Kraków w roku 2004 odprowadziła z tego tytułu do

budŜetu centralnego kwotę 22 mln zł. W roku 2008 będzie juŜ to kwota 42 mln zł.

Rozumiemy potrzebę równomiernego rozwoju Kraju. Jednocześnie jednak uwaŜamy,

iŜ subwencja wyrównawcza nie zbliŜa nas do osiągnięcia tego celu, a stanowi przykład złych

rozwiązań budŜetowych.

Podatek ten uniemoŜliwia wykorzystanie pieniędzy wypracowanych w mieście na jego

rozwój. Kraków, który liczy na organizację Euro 2012 szczególnie dotkliwe odczuwa brak tych

środków budŜetowych, które są niezbędne, aby sprostać stawianym przez krakowian

wyzwaniom.

W pełni solidaryzujemy się z tymi samorządami, które dopatrują się w subwencji

równowaŜącej antyrozwojowych regulacji.

Przewodnicząca Rady

Małgorzata RADWAN-BALLADA


